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Spørsmål frå Kari Bernardini (A) - Betre innkjøpsreglar 
 
Kari Bernardini (A) leverte slikt spørsmål under Open time i fylkesutvalet 31. mai 2018 utan å lese det opp: 
 

«Et av budsjettvedtakene i budsjett ’18 omhandlet bedre innkjøpsregler, med innføring av egne 
seriøsitets- og lærlingkrav etter den såkalte Oslo-modellen. 

 
Kva er status for arbeidet med å innføre dette, og når kommer saken til fylkesutvalet?» 

 
Bernardini ba om skriftleg svar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


